
 

SPØRGSMÅL NR.  S 140 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til:  

Dato: 14. september 2015 

Stillet af: Pia Olsen Dyhr (SF)  

Er ministeren enig i, at analysen af energiafgifterne skal offentliggøres 

hurtigst muligt, og hvornår er det?  

(Spm. nr. S 140). 

Begrundelse 

Udmeldingen om ikke at arbejde for en omlægning af energiafgifterne er 

udtryk for en politik blottet for visioner. Figenbladet er, at omlægningen skal 

debatteres. Men forudsætningen herfor er, at vi får analysen. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 14. september 2015 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til 

spørgeren på sfpiod@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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